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Vragen van de fractie van de PvdA aan het college van burgemeester en wethouders (ingezonden op 11 mei 
2020). 
 
 
Pagina 8 
In de jaarrekening over 2018 iv voor de voorbereiding van de omgevingswet een bedrag van € 67.188 
overgeheveld naar 2019. In de jaarrekening over 2019 wordt voor de voorbereiding van de omgevingswet 
voorgesteld om een bedrag van € 200.664 over te hevelen naar 2020. 
Vraag 1 
Wat is de verklaring dat er voor 2019 zo’n substantieel bedrag moet worden overgeheveld? 
 
Pagina 16 
Aangegeven wordt dat er tussen nu en het jaar 2022 zo’n 1.000 woningen worden gerealiseerd. Daarvoor staan 
inkomsten tegenover die de gemeente hard nodig heeft. 
Vraag 2  
Kan er een verdeling naar de jaren worden aangegeven wanneer deze woningen worden gerealiseerd? 
 

Pagina 16 
Het college handhaaft de bestaande verdeling vrije nieuwbouwprojecten in 30% sociale (huur en/of koop), 10% 
sociaal-plus (huur en/of koop) en 60% vrije sector. 
Vraag 3 
Bij de vrije sector is geen verdeling van huur en of koop aangegeven. Is deze verdeling er wel? 
 
Pagina 17 
Er wordt aangegeven dat er 3 maanden zonder ambtelijke ondersteuning is gewerkt aan de uitvoering 
recreatie en toerisme. 
Vraag 4  
Welke maatregelen zijn er genomen om te voorkomen dat er zonder ambtelijke ondersteuning wordt gewerkt? 
 
Pagina 24 
De gemeente streeft naar hoogwaardige fietsverbindingen binnen de gemeente in samenwerking met de regio. 
Er wordt hierbij aangegeven dat door het vertrek van de tweede medewerker verkeer er slechts minimale inzet 
wordt gepleegd op dit punt. 
Vraag 5 
Wat was de reden van het vertrek van de tweede medewerker verkeer? 
Hoe wordt getracht om tocht wel te streven naar hoogwaardige fietsverbindingen? 
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Pagina 30 
Inwoners van de gemeente worden begeleid bij het vinden van werk. 
Vraag 6 
In hoeverre is de gemeente hier succesvol in gebleken? 
 
Pagina 33 
Er wordt aangegeven dat er onvoldoende capaciteit op leerplicht is geweest. 
Vraag 7  
Wat is de reden dat er onvoldoende capaciteit op leerplicht is geweest? 
En wat is/wordt er gedaan om voor voldoende capaciteit te zorgen? 
 
Pagina 46 
Als een bezwaarschrift voor deze OZB gegrond is verklaard dan is de gemeente wettelijk verplicht om een 
onkostenvergoeding uit te betalen. Als een inwoner een bedrijf/bureau namens haar bezwaar laat maken dan 
krijgt dit bedrijf/bureau deze onkostenvergoeding. Zij verdienen dus aan de onkostenvergoeding die de 
gemeente moet uitbetalen omdat een bedrijf/bureau is ingeschakeld. De gemeente maakt op deze manier 
meer kosten. 
Vraag 8 
Hoeveel OZB bezwaarschriften zijn er ontvangen, en hoeveel zijn hiervan ongegrond verklaard? 
Wat is het totaalbedrag wat de gemeente aan onkosten kwijt voor gegronde OZB bezwaarschriften? 
 
Pagina 49 
Als een inwoner van de gemeente Waterland de gemeentelijke belastingen niet kan betalen dan kan de 
gemeente deze vordering kwijtschelden. De inwoner hoeft dan geen belasting te betalen. Soms krijgt een 
inwoner alleen kwijtschelding voor een deel van de belasting. 
Vraag 9  
Is er in het kalenderjaar 2019 aanspraak gemaakt op gehele of gedeeltelijke kwijtschelding van gemeentelijke 
belasting? En zo ja, in hoeveel gevallen? 
 
Pagina 65 
Bij de berekening van het Kasgeldlimiet wordt voor 2019 een begrotingstotaal van € 42.572.532 aangegeven. 
Op pagina 3 van de Jaarrekening staat een begrotingstotaal van € 43.745.057. 
Vraag 10  
Wat vormt het verschil tussen deze 2 begrotingstotalen? 
 
Pagina 83 
Voor de Re-integratiesubsidies en paracommerciële instellingen is het plafond voor 2019 € 30.000, echter het 
verleende voorschot is € 36.604. 
Vraag 11 
Waarom is het verleende voorschot groter dan het plafond bedrag? 
 
Pagina 89 
Vraag 12 
Wat zijn de juridische kosten geweest voor de juridische procedures tegen Europarcs/Port of Amsterdam? 
 
Pagina 104 
Van onze deelnemingen BNG en Alliander hebben wij in 2019 dividend ontvangen van respectievelijk € 40.014 
en € 126.620, dit is tezamen € 166.634. In het overzicht van de baten en lasten op pagina 87 staat een bedrag 
voor gerealiseerd dividend van € 186.277. 
Vraag 13 
Wat is de verklaring van de afwijking van € 19.643? 
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Pagina 105 
In de jaarrekening van 2018 werd een opsomming gegeven van overige vorderingen die begin maart 2019 nog 
openstonden. 
Vraag 14 
Zijn deze overige vorderingen in 2019 volledig voldaan? Zo niet wat is dan in de jaarrekening 2019 als 
voorziening opgenomen? 
 
Pagina 105 
Op pagina 105 wordt een opsomming gegeven van de overige vorderingen die begin maart 2020 nog 
openstonden. 
Vraag 15 
Wat is de impact geweest van deze vorderingen op de jaarrekening 2019? 
 
Pagina 107 
Bij de toelichting over de post vooruitbetaalde bedragen, staat een behoorlijk groot bedrag van € 2.705.148, 
zijnde huurvooruitbetaling aan de Wooncompagnie voor de Brede School Ilpendam. 
Vraag 16 
Zijn wij als gemeente verplicht om zo’n bedrag vooruit te betalen? En wat zijn onze garanties bij het niet 
nakomen van de verplichtingen? 
 


